

Referat fra styremøtet i Oddrane 3.12.24

Kl. 17

Sted; Skagerak Arena, 3.etasje

Til stede;

Petter Gulløy, Grethe Lind, Lise Edvardsen, Nora Berget Bårnes, Stein Thorvaldsen, Espen Rød-Knudsen

Forfall; Ilari Aas

Sak 1; Godkjenning av referat fra styremøtet 11.11.24

Referatutkastet fra styremøtet 11.11.24 ble gjennomgått.

Vedtak; Referatutkastet vedtas formelt som endelig referat.

Sak 2; Regnskap

Bilag for 2.halvdel av 2024 er nå oversendt Regnskapsteam.

Nora har nå fått adm. tilgang til DNB nettbank.

Vedtak; Has til oppfølging.

Sak 3; Overgang fra styreweb til Spond

Styret er ikke fornøyd med flere ting i styreweb, og vurderer at vi går over til å bruke Spond. Enighet om at vi avslutter styreweb (3 mnd. oppsigelsesfrist), og går over til å bruke Spond, som har en 12 mnd. gratis prøveperiode for hjemmesidefunksjonen og ellers er gratis. Styremedlemmene legges inn i Spond, men vi avventer å legge inn alle medlemmene før ting er på plass.

Vedtak; Has til oppfølging.

Sak 4; Turer – regler mv.

Styret fortsatt diskusjonen fra forrige styremøte om ulike forhold og rutiner angående turer bl.a. betaling for deltakelse.

Det jobbes videre med oppdatering av dagens turreglement og retningslinjer. Grethe og Lise lager et utkast til styremøte på nyåret.

Under denne saken ble det på grunn av en ny henvendelse, diskutert på nytt vår praksis vedr. funksjonshemmedes deltakelse på våre borteturer/reiser. Styret har tidligere diskutert dette på et styremøte 21.5, der vi fremholdt at vi ønsker å ha alle grupper med på tur. Men hvis man ikke klarer seg selv og trenger hjelp f.eks. med å bæres ut av bussen så må man ha med seg en ledsager, som man må ordne selv. Hvis bussen Oddrane leier og har plass til elektrisk rullestol, kan man bli med da det ikke er alle turbusser som har ramper og plass under bussen. En slik praksis er nå i ettertid også forankret ved kontakt med Norges Handikapforbund. Vi har ifølge forbundet ikke krav om å stille med buss med heis, og vi behøver ikke tilby å bære noen. Man må eventuelt spørre noen om ledsager. Tilbakemelding gis på henvendelsen.

Denne praksisen må også tydeliggjøres i en oppdatering av vårt turreglement.

Vedtak; Has til oppfølging.

Sak 5; Evaluering av sesongen

Styret foretok en foreløpig evaluering av sesongen. Vi har bl.a. ulike utfordringen ifm. turer. Det er mye bra TIFO-arbeid, men det kan trenges flere som kan jobbe med det. Det bør også gås opp noen praktiske rutiner ifm. TIFO.

Vedtak; Erfaringsutvekslingen fortsetter på et kommende styremøte.

Sak 6; Status fra møte med NSA

Saken utgikk

Sak 7; Årsmøtet 2025

Styret fortsatte diskusjonen fra forrige styremøte om årsmøtet. I henhold til vedtektene har samtlige betalende medlemmer av supporterklubben rett til å delta på årsmøtet. Hvert medlem må ha vært medlem sammenhengende det siste året (365 dager) for å få stemmerett ved avstemninger. Kontroll av dette foretas ved inngangen til årsmøtelokalet. Det sjekkes ut at påmeldte deltakere har betalt medlemskontingenten for 2024.

Petter, Nora og Stein jobber med et utkast til beretning som legges fram for styret. Stein går igjennom vedtektene mht. eventuelle endringsforslag, som legges fram for styret.

Vedtak; Årsmøtet avholdes tirsdag 25.februar kl.18. Saken has til oppfølging.

Sak 8; VAR

Det ble vist til rapport fra NFF om VAR. Denne skal behandles på fotballtinget 2025. Det er viktig at vi får god oppslutning på det ekstraordinære årsmøtet i Odd, som skal behandle hvilken stilling klubben skal ta til VAR. Deltakelse på årsmøtet forutsetter at medlemskontingent til Odd er betalt.

Vedtak; Tas til orientering.

Sak 9; Årets spiller

Vi starter arbeidet med årets spiller på herrelaget og kvinnelaget. Avstemming skjer på SOME plattform.

Det er den 24.11 sendt ut e-post til alle medlemmer om å stemme frem årets spillere fra A-laget til både herre- og kvinnelaget.

Alle spillere med aktiv spilletid i 2024 er nominert.

Vedtak; Has til oppfølging.

Sak 10; Eventuelt

Styret diskuterte hvilke rabatter og medlemsfordeler Oddrane har for våre medlemmer. Vi jobber videre med dette.

Neste styremøte avholdes 6.1.25 kl.18.

Møtet avsluttet kl.20.25.

Stein Thorvaldsen

referent